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საგანმანათლებლო პროგრამების აკრედიტაციის საბჭოსსხდომის ოქმი
 

 
 
 
 
ქ. თბილისი                                                                                                             
სხდომის თარიღი: 11.11.2022
სხდომის დაწყების დრო:  15:00 სთ                                        
სხდომის დასრულების დრო:  17:50 სთ
საბჭოს თავმჯდომარე: გოდერძი ბუჩაშვილი
საბჭოს მდივანი: დავით ტეფნაძე.
 
საქართველოს განათლებისა და მეცნიერების მინისტრის 2011 წლის 4 მაისის №65/ნ ბრძანებით
დამტკიცებული „უმაღლესი საგანმანათლებლო დაწესებულებების საგანმანათლებლო
პროგრამების აკრედიტაციის დებულების” (შემდეგში-აკრედიტაციის დებულება) 33-ე მუხლის
პირველი პუნქტის საფუძველზე საგანმანათლებლო პროგრამების აკრედიტაციის საბჭოს
სხდომა ჩატარდა დისტანციურად, კომუნიკაციის თანამედროვე ელექტრონული
საშუალებების, პროგრამა - Zoom-ის გამოყენებით.
საბჭოს სხდომაში მონაწილე ყველა პირმა თანხმობა განაცხადა, რომ დისტანციური ფორმით
მიეღო მონაწილეობა საბჭოს მუშაობის პროცესში.
 
 
საგანმანათლებლო პროგრამების აკრედიტაციის (შემდგომში საბჭო) სხდომაზე დამსწრე
წევრები:

 გოდერძი ბუჩაშვილი - შპს „საქართველოს ეროვნული უნივერსიტეტი
სეუ-ის“ ადმინისტრაციული მიმართულებით ვიცე-რექტორი - საბჭოს თავმჯდომარე;
ლევან  - სს "საქართველოს ენერგეტიკის განვითარების ფონდის"მოსახლიშვილი
დირექტორის მოადგილე იურიდიულ საკითხებში;
ერეკლე ასტახიშვილი - შპს „თბილისის თავისუფალი უნივერსიტეტის“ პროფესორი, სსიპ
- შოთა რუსთაველის სამეცნიერო ფონდის გენერალური დირექტორის მოადგილე;
ირინა ლობჟანიძე - სსიპ - ილიას სახელმწიფო უნივერსიტეტის პროფესორი;
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თეა მჭედლური - სსიპ - იაკობ გოგებაშვილის სახელობის თელავის სახელმწიფო
უნივერსიტეტის პროფესორი;
ეკატერინე ნაცვლიშვილი - შპს „ევროპის უნივერსიტეტის“ ასოცირებული პროფესორი;
დავით ტეფნაძე - ა(ა)იპ - საქართველოს სტუდენტური ორგანიზაციების ასოციაციის
ხარისხის უზრუნველყოფის დეპარტამენტის ხელმძღვანელი, შპს საქართველოს
საავიაციო უნივერსიტეტის დოქტორანტი (საბჭოს მდივანი);
ეკატერინე შაკიაშვილი - სსიპ - საქართველოს ტექნიკური უნივერსიტეტის საინჟინრო
ეკონომიკის, მედიატექნოლოგიებისა და სოციალური მეცნიერებების ფაკულტეტის
ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსი, პროფესორი;
დავით ჩოჩიშვილი - სსიპ - გორის სახელმწიფო სასწავლო უნივერსიტეტის ასოცირებული
პროფესორი;
გურანდა ჭელიძე - შპს „კავკასიის უნივერსიტეტის“ პროფესორი;
მაკა  - სსიპ - სოხუმის სახელმწიფო უნივერსიტეტის ჰუმანიტარულკაჭარავა
მეცნიერებათა ფაკულტეტის ხარისხის უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსი,
ასოცირებული პროფესორი;
ანზორ - სსიპ - ბათუმის შოთა რუსთაველის სახელმწიფო უნივერსიტეტისბერიძე 
რექტორის მოადგილე სამეცნიერო დარგში;
ირინა  - სსიპ - ივანე ჯავახიშვილის სახელობის თბილისის სახელმწიფოგველესიანი
უნივერსიტეტის ასოცირებული პროფესორი;

 
სხდომაზე დამსწრე პირები
სსიპ - განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული ცენტრის (შემდგომში - ცენტრი)
წარმომადგენლები
 
N სახელი, გვარი სტატუსი
1 სოფიკო ქურასბედიანი უმაღლესი განათლების ხარისხის

უზრუნველყოფის სამსახურის უფროსი
სპეციალისტი

 
 
 
 
საგანმანათლებლო დაწესებულების წარმომადგენლები
 
 
N სახელი, გვარი საგანმანათლებლოდაწესებუ

ლებისდასახელება
სტატუსი საკითხი

1   ელენე
ჟურავლიოვა

სსიპ - ილიას სახელმწიფო
უნივერსიტეტი

ასოცირებული
პრპფესორი,
საბუნებისმეტყველო
მეცნიერებების და
მედიცინის
ფაკულტეტის
დეკანი

I

2 დავით მიქელაძე სსიპ - ილიას სახელმწიფო
უნივერსიტეტი

პროფესორი,
პროგრამის
ხელმძღვანელი

I

3 თამარ ბარბაქაძე I
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სსიპ - ილიას სახელმწიფო
უნივერსიტეტი

ასოცირებული
პროფესორი,
საბუნებოსმეტყველო
მეცნიერებების და
მედოცინის
ფაკულტეტის
ხარისხის
უზრუნველოყის
სამსახურის უფროსი

4   ნინი ჟვანია სსიპ - ილიას სახელმწიფო
უნივერსიტეტი

უნოვერსიტეტის
ხარისხის
უზრუნველყოფის
სამსახურის უფროსი

I

5  კახაბერ ქაშიბაძე სსიპ - ბათუმის შოთა
რუსთაველის სახელმწიფო
უნივერსიტეტი

პროგრამის
ხელმძღვანელი,
პროფესორი

I I

6  ვლადიმერ
ღლონტი

სსიპ - ბათუმის შოთა
რუსთაველის სახელმწიფო
უნივერსიტეტი

  ბსუ-ს ხარისხის
უზრუნველყოფის
სამსახურის
ხელმძღვანელი,
პროფესორი

I I

7 მარინა ქორიძე სსიპ - ბათუმის შოთა
რუსთაველის სახელმწიფო
უნივერსიტეტი

საბუნებისმეტყველო
მეცნიერებათა და
ჯანდაცვის
ფაკულტეტის
დეკანი, პროფესორი

I I

8 თეა ქოიავა სსიპ - ბათუმის შოთა
რუსთაველის სახელმწიფო
უნივერსიტეტი

ფაკულტეტის
ხარისხის
უზრუნველყოფის
სამსახურის
უფროსი,
ასოცირებული
პროფესორი

I I

 
 
 
 
 
აკრედიტაციის ექსპერტები
N
 
 

სახელი, გვარი
 

ინფორმაცია ,ელექტრონ
ულისაშუალებითმონაწ
ილეობისშესახებ

საკითხი
 

1 ინგა დიასამიძე (ჩაერთო „ზუმით“) I
2  მალხაზ ბერეჟიანი (ჩაერთო „ზუმით“) I
3 ხათუნა საგანელიძე (ჩაერთო „ზუმით“) I I
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1.  

აკრედიტაციის დებულების 27 -ე მუხლის მე-4 პუნქტის საფუძველზე, სხდომას2

უხელმძღვანელა საბჭოს თავმჯდომარემ გოდერძი ბუჩაშვილმა.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ შეამოწმა სხდომაზე დამსწრე საბჭოს წევრთა რაოდენობა და დაადგინა,
რომ აკრედიტაციის დებულების 27 -ე მუხლის მე-5 პუნქტის შესაბამისად, სხდომა2

უფლებამოსილია, რადგან მას ესწრება საბჭოს წევრების სიითი შემადგენლობის ნახევარზე
მეტი. თავჯდომარემ საბჭოს წევრებს მიუთითა აკრედიტაციის დებულების 27 -ე მუხლის მე-45

პუნქტის მოთხოვნაზე, რომლის მიხედვითაც, საბჭოს წევრი არ არის უფლებამოსილი, თავი
შეიკავოს ხმის მიცემისგან.
საბჭოს სხდომა დაიწყო: 15:00 საათზე.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს გააცნო დღის წესრიგის პროექტი:
 
1. შპს საქართველოს უნივერსიტეტის ,,ელექტრონული და კომუნიკაციების ინჟინერიის"
საბაკალავრო საგანმანათლებლო პროგრამის აკრედიტაციის საკითხის განხილვა;

2. შპს საქართველოს უნივერსიტეტის ,,ელექტრონული და კომუნიკაციების ინჟინერიის"
ინგლისურენოვანი საბაკალავრო საგანმანათლებლო პროგრამის აკრედიტაციის საკითხის
განხილვა;

3. სსიპ - ილიას სახელმწიფო უნივერსიტეტის "სურსათის მეცნიერების" სამაგისტრო
საგანმანათლებლო პროგრამაზე განხორციელებული არაგეგმიური მონიტორინგის შედეგების
განხილვა;

4. სსიპ - ბათუმის შოთა რუსთაველის სახელმწიფო უნივერსიტეტის „მედიცინის“
ერთსაფეხურიან საგანმანათლებლო პროგრამაზე წარმოდგენილი ანგარიშის განხილვა.
 
 
 
 
შუამდგომლობა დღის წესრიგის ცვლილებასთან დაკავშირებით
·        კი
აკრედიტაციის საბჭომ ერთხმად გადაწყვიტა დღის წერიგით განსაზღვრული საკითხები - შპს
საქართველოს უნივერსიტეტის ,,ელექტრონული და კომუნიკაციების ინჟინერიის"
ქართულენოვანი და ინგლისურენოვანი საბაკალავრო საგანმანათლებლო პროგრამების
აკრედიტაციის საკითხები საბჭოს განეხილა 15 ნოემბერს. ვინაიდან ტექნიკური ხარვეზის გამო
საბჭოს შეეზღუდა წვდომა one drive - ის პროგრამაში ატვირთულ დაწესებულების მიერ
წარმოდგენილ სააკრედიტაციო დოკუმენტაციაზე.
 
 
 
დამტკიცებული დღის წესრიგი
 

სსიპ - ილიას სახელმწიფო უნივერსიტეტის "სურსათის მეცნიერების" სამაგისტრო
საგანმანათლებლო პროგრამაზე განხორციელებული არაგეგმიური მონიტორინგის
შედეგების განხილვა;
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1.  სსიპ - ბათუმის შოთა რუსთაველის სახელმწიფო უნივერსიტეტის „მედიცინის“
ერთსაფეხურიან საგანმანათლებლო პროგრამაზე წარმოდგენილი ანგარიშის განხილვა.

 
 
 
 
პირველი საკითხი: სსიპ - ილიას სახელმწიფო უნივერსიტეტის "სურსათის მეცნიერების"
სამაგისტრო საგანმანათლებლო პროგრამაზე განხორციელებული არაგეგმიური მონიტორინგის
შედეგების განხილვა;
 

№ ინფორმაციასაგანმანათლებლოპროგრამისშესახებ
1 საგანმანათლებლო პროგრამის დასახელება სურსათის მეცნიერება
2 ერთობლივი უმაღლესი საგანმანათლებლო პროგრამა -         
3 სტატუსი აკრედიტებული
4 სტატუსის გათვალისწინებით, საბჭო(ებ)ს

გადაწყვეტილების თარიღი და ნომერი
2019 წლის 04 აპრილის N95
გადაწყვეტილება

5 ხელახალი აკრედიტაციის შემთხვევაში
საგანმანათლებლო პროგრამის წინა დასახელება

საკვები პროდუქტების
მეცნიერება
 

6 უმაღლესი განათლების საფეხური მაგისტრატურა
7 დაშვების წინაპირობები -        
8 კვალიფიკაციის დონე მე -7
9 კვალიფიკაციის დასახელება სურსათის მეცნიერების

მაგისტრი
10 ზოგადი განათლების შესაბამისი საფეხურის

საგნის/საგნების/საგნობრივი ჯგუფის სწავლების
უფლების მითითებით

-        

11 დეტალური სფეროს დასახელება და კოდი (ISCED – F –
2013)

0511 ბიოლოგია
 

12 სწავლების ენა ქართული
13 ECTS კრედიტების ჯამური რაოდენობა 120
14 განხორციელების ადგილი ილიას სახელმწიფო

უნივერსიტეტის G კორპუსი გ.
წერეთლის N3, 0162 თბილისი,
საქართველო

15 მსჯავრდებულ აბიტურიენტთა საგანმანათლებლო
პროგრამაზე სწავლა - სწავლების უფლებამოსილება

-        

 
საგანმანათლებლო   დაწესებულების მიერ საბჭოსწევრ(ებ)ისაცილება
√ არა
საბჭოსწევრ(ებ)ისთვითაცილება
√ კი
 
თითაცილება ანაცხადა ირინა ლობჟანიძემ. საფუძველი - შრომითი ხელშეკრულება
დაწესებულებასთან
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საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს მიმართა დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ
უმაღლესი საგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ თვითშეფასებას,
აკრედიტაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნასა და საგანმანათლებლო პროგრამის ექსპერტთა
დასკვნის პროექტზე დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ არგუმენტირებულ პოზიციას.
საბჭოს წევრებმა დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს.
საბჭოს თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის (საგანმანათლებლო დაწესებულების)
წარმომადგენელს, იცნობდა თუ არა აკრედიტაციის ექსპერტთა ჯგუფის დასკვნას.
წარმომადგენელ(ებ)მა დაადასტურა, რომ იცნობდ(ნენ)ა აკრედიტაციის ექსპერტთა ჯგუფის
დასკვნას.
 
 
 
პირველი   საკითხის ზეპირი მოსმენა:
 
საბჭოს      თავმჯდომარემ მიმართა ექსპერტებს წარმოედგინათ მათი მოსაზრებები
ექსპერტთა ჯგუფის თავმჯდომარემ აღნიშნა, რომ სსიპ-ილიას სახელმწიფო უნივერსიტეტის
სამაგისტრო საგანმანათლებლო პროგრამას „საკვები პროდუქტების მეცნიერება“ აკრედიტაცია
მიენიჭა 2019 წელს. წარმოდგენილი მასალების მიხედვით, დაწესებულების მიერ პროგრამის
„ეროვნული კვალიფიკაციების ჩარჩოსა“ და „სწავლის სფეროების კლასიფიკატორთან
შესაბამისობაში“ მოყვანის მიზნით (შემდგომში - შესაბამისობის დადგენა/მოყვანა), პროგრამას
შეეცვალა დასახელება და ეწოდა „სურსათის მეცნიერება“. ექსპერტმა აღნიშნა, რომ შეფასების
მიზანი იყო პროგრამის „ეროვნული კვალიფიკაციების ჩარჩოსთან“ და „სწავლის სფეროების
კლასიფიკატორთან“ შესაბამისობის დადგენა აკრედიტაციის პირველ, მეორე და მეოთხე
სტანდარტებთან მიმართებაში. პროგრამის მისანიჭებელი კვალიფიკაცია არის - „სურსათის
მეცნიერების მაგისტრი“. პროგრამის სტრუქტურა არის შემდეგი სახის: პროგრამა შედგება 120
კრედიტისგან, ზოგადი ბლოკი 12 კრედიტი, სავალდებულო კურსი 54 კრედიტი, არჩევითი
კურსი 24 კრედიტი (აქედან 6 კრედიტის ფარგლებში სტუდენტს შეუძლია აირჩიოს, როგორც
პროგრამის ფარგლებში არსებული არჩევითი კურსები, ასევე კურსები სხვა სამაგისტრო
პროგრამებიდან) საწარმოო პრაქტიკა 6 კრედიტი და სამაგისტრო ნაშრომი 24 კრედიტი.
პროგრამის შეფასება განხორცილედა დაწესებულებაში ვიზიტის გარეშე, წარმოდგენილი
დოკუმენტაციის შესწავლის საფუძველზე. მათ არ აქვთ პროგრამასთან მიმართებით
რეკომენდაციები, აქვთ მხოლოდ რამდენიმე რჩევა: ა) სასურველი იქნებოდა რუკაში ჩანდეს თუ
რა დონით ავითარებს ესა თუ ის სასწავლო კურსი პროგრამის სწავლის შედეგებს ( I- გაცნობა; P
- გაღრმავება; M - განმტკიცება, ბ) სასურველია აკადემიური პერსონალის პირადი მონაცემების
განახლება პროფესიული განვითარებისთვის ჩატარებული ღონისძიებების ასახვით.
 
 
საბჭოს      თავმჯდომარემ მიმართა დაწესებულების წარმომადგენლებს წარმოედგინათ მოსაზრებ
ები.
 
დაწესებულების წარმომადგენელმა აღნიშნა, რომ ახალ საკვალიფიკაციო ჩარჩოსთან და
სწავლის სფეროების კლასიფიკატორთან შესაბამისობაში მოყვანის მიზნით, დაწესებულებამ
სამაგისტრო საგანმანათლებლო პროგრამა, ახალი დასახელებით - „სასურსათო მეცნიერება“,
ცენტრში წარმოადგინა 2021 წლის მარტის თვეში. თუმცა, შეფასების პროცესი განხორციელდა
და დასრულდა 2022 წელს. „საკვები პროდუქტების მეცნიერების“ სამაგისტრო
საგანმანათლებლო პროგრამას შეეცვალა სახელწოდება. პროგრამის სწავლის შედეგები
მოდიფიცირდა ახალ საკვალიფიკაციო ჩარჩოს მოთხოვნების შესაბამისად. პროგრამის
რეაკრედიტაციის შემდეგ, რომელიც განხორციელდა 2019 წელს, პროგრამაში გაითვალისწინეს
ყველა ის რჩევა და რეკომენდაცია რაც აკრედიტაციის პროცესში გამოიკვეთა ექსპერტების
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მხრიდან. პერსონალის პირად მონაცემებთან (CV) დაკავშირებით დაწესებულების
წარმომადგენელმა აღნიშნა, რომ მათ შესაბამისობის მიზნით დოკუმენტაცია წარმოადგინეს
2021 წლის მარტში და შესაბამისად დღეს შესაძლოა, ნამდვილად მოითხოვს პირადი
მონაცემები განახლებას.
 
დაწესებულების წარმომადგენელმა ასევე აღნიშნა, რომ ვინაიდან მათ ცენტრში შესაბამისობაში
მოყვანის მიზნით განაცხადი წარადგინეს 2021 წლის მარტში, ისინი ამ დროიდან
მოყოლებულები პროგრამას ახორციელებდნენ, როგორც განახლებულს, ყველა დოკუმენტში
ფიგურირებს პროგრამის შეცვლილი სახელწოდება და კვალიფიკაცია, ასევე ფიგურირებს
შეცვლილი კვალიფიკაცია - „საკვები პროდუქტების მეცნიერების მაგისტრი,“ აქედან
გამომდინარე მან შუამდგომლობაა დააყენა საბჭოსთან, დადებითი გადაწყვეტილების მიღების
შემთხვევაში, გადაწყვეტილება ძალაში შესულიყო 2021 წლის მარტიდან ანუ იმ პერიოდიდან,
როდესაც მათ შესაბამისი დოკუმენტაცია წარადგინეს ცენტრში.
 
 
საბჭოს       თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს დაეფიქსირებინათ საკუთარი მოსაზრებები.
 
საბჭოს წევრების მხრიდან, მსაზრებები არ დაფიქსირდა.
 
საბჭოს თავმჯდომარემ, გოდერძი ბუჩაშვილმა კითხვით მიმართა ექსპერტს, ის დაინტერესდა,
თუ კი ექსპერტებს არ უნახავთ განახლებული CV - ები, მაშინ როგორ დადგინდა პერსონალის
განვითარების დინამიკა.
 
ექსპერტმა აღნიშნა, რომ პერსონალთან დაკავშირებული სტანდარტი როგორც შესაბამისობაშია
სტანდარტის მოთხოვნებთან შეფსდა წინა აკრედიტაციის დროს. ასევე, ის აღნიშნულ
უნივერსიტეტში პირველად არ არის როგორც ექსპერტი და მისთვის ცნობილია პროგრამაში
ჩართული თითოეული პერსონალის კვალიფიკაცია.
 
სხდომაზე   გამოცხადდა სათათბირო შესვენება
 
დაწყებისდრო: 3:14  სთ
დასრულებისდრო: 4:20სთ
 
სათათბირო შესვენებიდან დაბრუნების შემდეგ ისევ განახლდა საბჭოს სხდომა. საბჭოს
თავმჯდომარემ სთხოვა დაწესებულებას უფრო ვრცლად გაეკეთებინა პროგრამის
სახელწოდებაში და კვალიფიკაციაში განხორციელებული ცვლილებების მიმოხილვა და
განმარტება, მათ მიერ დაყენებულ შუამდგომლობასთან დაკავშირებით, რომელიც ეხებოდა
აკრედიტაციის საბჭოს მიერ დადებითი გადაწყვეტილების შემთხვევაში, გადაწყვეტილების
2021 წლის მარტის თარიღით შესვლას.
 
დაწესებულების წარმომადგენელმა კიდევ ერთხელ აღნიშნა, რომ „სურსათის მეცნიერების“
სამაგისტრო საგანმანათლებლო პროგრამის წინა დასახელება იყო „საკვები პროდუქტების
მეცნიერება“, რომელიც ახალ საკვალიფიკაციო ჩარჩოსთან შესაბამისობაში მოყვანის მიზნით
შეიცვალა და გახდა „სურსათის მეცნიერება“ ასევე შეიცვალა მისანიჭებელი კვალიფიკაციის
დასახელება, ცვლილებამდე იყო - „საკვები პროდუქტების მეცნიერების მაგისტრი,“ ხოლო
ცვლილების შემდეგ არის - „სურსათის მეცნიერების მაგისტრი“. აღნიშნულთან დაკავშირებით
სსიპ - განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნულ ცენტრში მათ შესაბამისი შეცვლილი
დოკუმენტაცია წარადგინეს 2022 წლის 31 მარტს. დოკუმენტაციის წარდგენის შემდეგ
უნივერსიტეტში „სურსათის მეცნიერების“ სამაგისტრო საგანმანათლებლო პროგრამამ
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განხორციელება, ანუ საგანამანათლებო პროცესი გააგრძელა როგორც ახალმა, მოქმედი
საკვალიფიკაციო ჩარჩოს მოთხოვნების შესაბამისად შეცვლილი პროგრამის დასახელებით,
მისანიჭებელი კვალიფიკაციითა და სწავლის შედეგებით. იმისათვის რომ სტუდენტებს შემდეგ
არ ჰქონოდათ დიპლომების აღიარებს ნაწილში პრობლემა, უნივერსიტეტმა თავი
ვალდებულად ჩათვალა რომ დიპლომები გაცემულიყო მოქმედი საკვალიფიკაციო ჩარჩოს
მოთხოვნების შესაბამისად. დაწესებულების წარმომადგენლის თქმით, მათ 2021 წლის
გაზაფხულის სემესტრიდან კვალიფიკაციის დამადასტურებელი დოკუმენტებიც გასცეს
პროგრამის შეცვლილი დასახელებითა და მისანიჭებელი კვალიფიკაციით.
 
საბჭოს თავმჯდომარე დაინტერესდა იმასთან დაკავშირებით თუ რამდენი აქტიური სტუდენტი
ჰყავდა დაწესებულებას ამჟამად „სურსათის მეცნიერების“ სამაგისტრო საგანმანათლებლო
პროგრამაზე.
დაწესებულების წარმომადგენლის თქმით, მათ ამჟამად ჰყავთ 14 აქტიური სტუდენტი.
 
საბჭოზე კვლავ გამოცხადდა  სათათბირო შესვენება
დაწყების დრო:16:40
დასრულების დრო:16:50
 
საბჭოს   სსიპ - ილიას სახელმწიფო უნივერსიტეტისთავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა 
„სურსათის მეცნიერებების" სამაგისტრო საგანმანათლებლო პროგრამის არაგეგმიურ
მონიტორინგთან დაკავშირებით დაწყებული ადმინისტრაციული წარმოების შეწყვეტის
საკითხი.
კენჭისყრის შედეგი:
მომხრე - 12
წინააღმდეგი - 0
 
გადაწყვეტილება:
„უმაღლესი განათლების შესახებ“ საქართველოს კანონის 66-ე მუხლის პირველი პუნქტის,
„განათლების ხარისხის განვითარების შესახებ“ საქართველოს კანონის 22-ე მუხლის პირველი
პუნქტის, აკრედიტაციის დებულების 27  მუხლის პირველი პუნქტის, 31-ე მუხლის 25 -ე2

პუნქტის, 33-ე მუხლის, „საჯარო სამართლის იურიდიული პირის - განათლების ხარისხის
განვითარების ეროვნული ცენტრის საქმისწარმოების წესისა და შინაგანაწესის დამტკიცების
შესახებ „სსიპ - განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნული ცენტრის დირექტირუს 2011
წლის 01 ივნისი N233 ბრძანების მე-8 მუხლისა და საქართველოს ზოგადი ადმინისტრაციული
კოდექსის 53-ე მუხლის შესაბამისად, შეწყდეს სსიპ - ილიას სახელმწიფო უნივერსიტეტის
„სურსათის მეცნიერებების" სამაგისტრო საგანმანათლებლო პროგრამის არაგეგმიურ
მონიტორინგთან დაკავშირებით დაწყებული ადმინისტრაციული წარმოება.
 
საბჭომ არ დააკმაყოფილა შუამდგომლობა სსიპ - ილიას სახელმწიფო უნივერსიტეტის
„სურსათის მეცნიერებების" სამაგისტრო საგანმანათლებლო პროგრამის არაგეგმიურ
მონიტორინგთან დაკავშირებით დაწყებული ადმინისტრაციული წარმოების შეწყვეტასთან
დაკავშირებული გადაწყვეტილების ძალაში შესვლის სხვა თარიღის (2021 წლის მარტი)
განსაზღვრასთან დაკავშირებით.
 
ხოლო დაწესებულების მიერ მოწოდებული ინფორმაციის გათვალისწინებით, საბჭომ სსიპ -
განათლების ხარისხის განვითარების ეროვნულ ცენტრს მიმართა შუამდგომლობით და მისცა
რეკომენდაცია იმასთან დაკავშირებით, რომ დაწესებულების მიერ აღნიშნული გარემოებების
გამო, თუ კი მომავალში „სურსათის მეცნიერების“ სამაგისტრო საგანმანათლებლო პროგრამის
კურსდამთავრებულებს დასჭირდებათ გარკვევა/შეექმნებათ პრობლემა გაცემული
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კვალიფიკაციის დამადასტურებელი დოკუმენტის/დოკუმენტების ნამდვილობის
დადასტურების და სახელმწიფოს მიერ დოკუმენტის აღიარების ნაწილში, ცენტრმა
იხელმძღვანელოს აკრედიტაციის საბჭოს წინამდებარე შუამდგომლობით და გადაწყვეტილება
მოახდინოს სტუდენტთა/კურსდამთავრებულთა საუკეთესო ინტერესების გათვალისწინებით.
საბჭოს გადაწყვეტილება ემყარება შემდეგ გარემოებას, - გასათვალისწინებელია, რომ
აკრედიტაციის საბჭომ შეწყვიტა ადმინისტრაციული წარმოება, და საგანმანათლებლო
პროგრამის „ეროვნული კვალიფიკაციების ჩარჩოსა“ და „სწავლის სფეროების
კლასიფიკატორთან შესაბამისობაში“ მოყვანა დადასტურდა იმ მდგომარეობით, რომელზეც
საგანმანათლებლო დაწესებულებამ განახორციელა საგანმანათლებლო პროცესი 2021 წლის
მარტის შემდეგ. ექსპერტთა მიერ არ არის გაცემული რეკომენდაციები და შესაბამისად,
განხორცილებულ პროგრამას აქვს განვითარების შესაძლებლობები. აკრედიტაციის საბჭომ
მიმართა დაწესებუებას, მსგავს ადმინისტრაციული წარმოების საკითხთან/საკითხებთან
დაკავშირებით, სასურველია ცენტრთან ჰქონდეთ შესაბამისი კომუნიკაცია.
 
აკრედიტაციის საბჭომ, ასევე დამატებითთ მიმართა ცენტრს შუამდგომლობით, საჭიროების
შემთხვევაში, ცენტრმა ინფორმაცია მიაწოდოს სსიპ - განათლების მართვის საინფორმაციო
სისტემას, რათა მონაცემთა დამუშავების დროს მოხდეს საკითხის გადაწყვეტა
სტუდენტთა/კურსდამთავრებულთა საუკეთესო ინტერესების გათვალისწინებით.
 
 
მეორე საკითხი: სსიპ - ბათუმის შოთა რუსთაველის სახელმწიფო უნივერსიტეტის „მედიცინის“
ერთსაფეხურიან საგანმანათლებლო პროგრამაზე წარმოდგენილი ანგარიშის განხილვა. 
 
№ ინფორმაცია საგანმანათლებლო პროგრამის შესახებ
1 საგანმანათლებლო პროგრამის დასახელება მედიცინა
2 ერთობლივი უმაღლესი საგანმანათლებლო პროგრამა  

 
 

3 სტატუსი აკრედიტებული
4 სტატუსის გათვალისწინებით, საბჭო(ებ)ს

გადაწყვეტილების თარიღი და ნომერი
2021 წლის 20 აგვისტოს N807935
გადაწყვეტილება

5 ხელახალი აკრედიტაციის შემთხვევაში
საგანმანათლებლო პროგრამის წინა დასახელება

-         

6 უმაღლესი განათლების საფეხური ერთსაფეხურიანი
7 კვალიფიკაციის დონე -         
8 კვალიფიკაციის დასახელება დიპლომირებული მედიკოსი
9 დეტალური სფეროს დასახელება და კოდი (ISCED – F

– 2013)
0912 მედიცინა

10 სწავლების ენა ქართული
11 ECTS კრედიტების ჯამური რაოდენობა 360
12 განხორციელების ადგილი საქართველო, 6010, ქ. ბათუმი,

ნინოშვილის/რუსთაველის ქუჩა
N35/32, უნივერსიტეტის II
კორპუსი

 
საგანმანათლებლო    დაწესებულების მიერ საბჭოს წევრ(ებ)ისაცილება
√ არა
საბჭოსწევრ(ებ)ისთვითაცილება
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√ კი
 
თვითაცილება განაცხადეს ანზორ ბერიძემ და თეა მჭედლურმა. საფუძველი - შრომითი
ურთიერთობა დაწესებულებასთან.
 
 
საბჭოს თავმჯდომარემ საბჭოს წევრებს მიმართა დაედასტურებინათ, რომ იცნობდნენ
უმაღლესი საგანმანათლებლო დაწესებულების მიერ წარმოდგენილ ანგარიშს, მასზე
თანდართულ დოკუმენტებს და აკრედიტაციის ექსპერტის დასკვნას. საბჭოს წევრებმა
დაადასტურეს, რომ იცნობდნენ საქმის მასალებს.
საბჭოს თავმჯდომარემ ჰკითხა დაინტერესებული მხარის (საგანმანათლებლო დაწესებულების)
წარმომადგენელს, იცნობდა თუ არა აკრედიტაციის ექსპერტის დასკვნას. წარმომადგენელ(ებ)მა
დაადასტურა, რომ იცნობდა აკრედიტაციის ექსპერტის დასკვნას.
 
 
მეორე საკითხის ზეპირი განხილვა
 
საბჭოს თავმჯდომარეს სთხოვა ექსპერტს წარმოედგინა დასკვნა
ექსპერტმა აღნიშნა, რომ განსახილველ პროგრამასთან მიმართებით წინა საბჭოს მიერ გაიცა 17
რეკომენდაცია, თუმცა რამდენიმე რეკომენდაციის შინაარსი მეორდებოდა და ერთმნეთს
ფარავდა. დაწესებულებამ საკმაოდ დიდი შრომა გაწია რეკომენდაციების შესასრულებლად.
ექსპერტის თქმით სამი რეკომენდაცია ნაწილობრივადაა შესრულებული. ერთერთი
რეკომენდაცია, რომელიც ნაწილობრივ შესრულდა არის მე- 5 რეკომენდაცია სასწავლო
მოდულების წინაპირობებთან დაკავშირებით, მისი თქმით, უსდ ანგარიშში აღნიშნავს, რომ
გათვალისწინებულია ექსპერტთა რეკომენდაცია და სასწავლო კურსებს განესაზღვრა
წინაპირობები, თუმცა აღნიშნული მოდულების სასწავლ გეგმაში გაწერილი წინაპირობები
მოსაყვანია შესაბამისობაში სილაბუსთან, რადგან რიგ მოდულებში სილაბუსში კვლავ არ წერია
წინაპირობები (მაგ. მოდული სისხლი, მოდული რეპროდუქცია). შემდეგი რეკომენდაცია
რომელიც ნაწილობრივ შესრულდა ეხება OSCE საგამოცდო ცენტრის განვითარებას, მისი
თქმით უნივერსიტეტმა რეკომენდაციის შესრულების დასადასტურებლად წარმოადგინა
მოხსენებითი ბარათი დანართით, სადაც დეტალურად არის გაწერილი შესაძენი მულაჟების
ჩამონათვალი, სადაც ასახულია ყველა ის საჭირო სიმულატორი და მულაჟი, რომელიც უსდ-ს
მიერ დამატებით არის შეკვეთილი შესაძენად და რეკომენდირებულია დარგობრივი
მახასიათებელის მიერ პროგრამის შეედეგების მისაღწევად. ვინაიდან მულაჟები ამ ეტაპზე ჯერ
უსდში არ არის წარმოდგენილი, ამიტომ მათ აღნიშნული რეკომენდაცია ნაწილობრივ
შესრულებულად ჩათვალეს. შემდეგი რეკომენდაცია ეხებოდა სილაბუსებში ასახული
ინფორმაციას საათობრივი განაწილების შესახე, მისი თქმით, სილაბუსების ნაწილი
დაკორექტირებულია, თუმცა უმეტესობა სილაბუსში საკონტაქტო და დამოუკიდებელ
საათების გადანაწილების ტექნიკურ უზუსტობა რჩება გასასწორებელი, მაგ. „გადაუდებელი
დახმარება ბავშვებისთვის“, „შესავალი მედიცინაში“, სადაც სილაბუსში მოცემული საკონტაქტო
საათები არ ემთახვევა სასწავლო გეგმაში მოცემულ ციფრებს. ასევე საგამოცდო საათები კვლავ
რჩება საკონტაქტო საათებში.
 
საბჭოსთავმჯდომარემმიმართადაწესებულებისწარმომადგენელებს  დაეფიქსირებინათსაკუთა

 რი მოსაზრებები.
დწესებულების წარმომადგენელი მიესალმა დამსწრე საზოგადოებას, მან აღნიშნა, რომ
უნივერსიტეტმა წინა აკრედიტაციის დროს გაცემული 17 ივე რეკომენდაციის შესრულებაზე
დაიწყო ზრუნვა და როგორც ექსპერტმაც აღნიშნა შესრულებულია ჩვიდმეტივე. რაც შეეხება
კონკრეტულად იმ რეკომენდაციებს, რომლებიც სრულად არ შესრულდა, ეხება მულაჟების
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შეძენას, მისი თქმით, უნივერსიტეტმა უკვე შეიძინა მულაჟებიც, რაც დასტურდება შესაბამისი
შესყიდვების დოკუმენტაციით და დაწესებულება უახლოეს პერიოდში ელოდება უკვე
შეძენილი აღჭურვილობის მიღებას.   
საბჭოს თავმჯდომარე დაინტერესდა დაწსებულების მიერ თავის დროზე რატომ არ იქნა
წარმოდგენილი შესაბამისი დოკუმენტაცია მულაჟების შეძენასთან დაკავშირებით.
 
დაწესებულების წარმომადგენელმა აღნიშნა, რომ როდესაც დაწესებულება ცენტრში აგზავნიდა
ანგარიშთან დაკავშირებულ დოკუმენტაციას, შესყიდვებთან დაკავშირებული პროცესები ჯერ
არ იყო დასრულებული. თუმცა ამჟამად ისინი ასევე გადიან პროგრამის მონიტორინგს და
ექსპერტთა ჯგუფს მათ უკვე წარუდგინეს აღნიშნული დოკუმენტაცია. მონიტორინგის
პროცესიც მალე დასრულდება და საკითხის განხილვაც ჩაინიშნება აკრედიტაციის საბჭოზე.
წინაპირობებთან და საკონტაქტო საათებთან დაკავშირებით დაწესებლების წარმომადგენელმა
აღნიშნა, რომ ის ეთანხმება ექსპერტს იმსთან დაკავშირებით რომ აღნიშნულ საკითხებთან
მიმართებით გაცემული რეკომენდაციები შესრულდა თუმცა დარჩა გარკვეული ტექნიკური
ხასიათის ხარვეზები, რასაც დაწესებულება აუცილებლად გამოასწორებს.
 
დაწესებულების წარმომადგენელმა ასევე აღნიშნა, რომ მათთან 2014 წლიდან მოქმედებს
სამედიცინო განათლების და მედიკოსთა პროფესიული განვითარების ცენტრი, სადაც ტარდება
შესაბამისი ოსკის გამოცდები და აღჭურვულია შესაბამისი მულაჟებით და სიმულატორებით.
აქვთ 12 მოქმედი ოსკის სათბური, სადაც ასევე ფიზიკურ უნარ-ჩვევებს ეუფლებიან
სტუდენტები. რაც შეეხება საათების გადანაწილებას, მისი თქმით, საკითხი ეხება   მხოლოდ
ორი სასწავლო კურსის სილაბუსს.
 
დაწესებულების წარმომადგენელმა ასევე აღნიშნა, რომ პრაქტიკულად გადაწვეტილია და მათ
უკვე დამტკიცებული აქვთ ახალი კორპუსის პროექტი მედიცინის მიმართულებით, სადაც
მომავალში მოხდება განსახილველი პროგრამის განხორციელება. ამ კორპუსში პრაქტიკულად
ყველაფერია გათვალისწინებულ, რაც კი თანამედროვე სწავლების შედეგების მიღწევაზეა
ორიენტირებული.
 
საბჭოს     თავმჯდომარემ მიმართა საბჭოს წევრებს წარმოედგინათ მოსაზრებები.
საბჭოს წევრმა, ეკატერინე ნაცვლიშვილმა კითხვით მიმართა ექსპერტს, თუ კი მე-4
რეკომენდაციის შეუსრულებლობა ტექნიკური უზუსტობითაა განპირობებული და რაღაც
ნაწილი უკვე ჩასწორდა კიდეც სილაბუსებში და ასევე მულაჟებთან დაკავშირებითაც თუ უკვე
გაქვთ უნფორმაცია, რომ პროცესი დაწყებულია და უფრო მეტიც დაწესებულებამ კვე შეიძინა
ისინი, რატომ ჩაითვალა აღნიშნული რეკომენდაციები ნაწილობრივად შესრულებულად და
რატომ არა თუნდაც მეტწილად შესრულებულად.
 
ექსპერტმა აღნიშნა, რომ მოცემულ პროგრამაზე ერთდროულად მიმდინარეობდა როგორც
ანგარიშის შესწავლა ისე მონიტორინგი, სამართლებრივად ორივე წარმოადგენს ცალცალკე
ადმინისტრაციული წარმოებას. შესაბამისად როდესაც ის სწავლობდა ანგარიშს, რა
საკვირველია ის ეყრდნობოდა იმ დოკუმენტაციას რაც მოცემული წარმოებისთვის იყო
წარმოდგენილი.
 
სხდომაზე   გამოცხადდა სათათბირო შესვენება
დაწყებისდრო:   17:30
დასრულებისდრო: 17:40
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საბჭოს   სსიპ - ბათუმის შოთა რუსთაველის სახელმწიფოთავმჯდომარემ კენჭისყრაზე დააყენა 
უნივერსიტეტის „მედიცინის“ ერთსაფეხურიან საგანმანათლებლო პროგრამაზე
წარმოდგენილი ანგარიშის ცნობად მიღების საკითხი
კენჭისყრის შედეგი:
მომხრე - 11
წინააღმდეგი - 0
 
 
გადაწყვეტილება:
აკრედიტაციის დებულების 27  მუხლის მე - 2 პუნქტისა და 2  პუნქტის საფუძველზე, სსიპ -6 11

ბათუმის შოთა რუსთაველის სახელმწიფო უნივერსიტეტის „მედიცინის“ ერთსაფეხურიან
საგანმანათლებლო პროგრამაზე წარმოდგენილი ანგარიში საბჭოს მიერ ცნობად იქნა
მიღებული.
 
საბჭოს სხდომა დასრულდა 17:50 საათზე
 
 
 
 

საგანმანათლებლო პროგრამების აკრედიტაციის
საბჭო
საბჭოს თავმჯდომარე
ბუჩაშვილი გოდერძი

საგანმანათლებლო პროგრამების
აკრედიტაციის საბჭო
საბჭოს მდივანი
ტეფნაძე დავით
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